
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 17. ledna 2013 č. 1/2013 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Mgr. Petr Pelikán 
 Zdeněk Severa 
 Ing. Marek Neveselý 
  
Omluveni: Mgr. Pavel Drozd 
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce v 19:30 hodin. Jsou přítomni čtyři členové rady, 
rada je usnášení schopná.  
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. Schválení pořízení bankovního účtu u ČNB 
2. Schválení převzetí majetku od Mikroregionu Roketnice 
3. Žádost klubu důchodců na poskytnutí příspěvku na činnost 
4. Řešení zábradlí na mostku u KD 
5. Řešení možnosti získání dotaci od Nadace OKD 
6. Diskuze 
7. Závěr  
 
 

 Usnesení č. 1/1/2013 – schválení programu jednání:  
1. Schválení pořízení bankovního účtu u ČNB 
2. Schválení převzetí majetku od Mikroregionu Roketnice 
3. Žádost klubu důchodců na poskytnutí příspěvku na činnost 
4. Řešení zábradlí na mostku u KD 
5. Řešení možnosti získání dotaci od Nadace OKD 
6. Diskuze 
7. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
1. Schválení pořízení bankovního účtu u ČNB 
 

Starosta obce informoval radu o tom, že od 1.1.2013 mají všechny obce povinnost 
zřídit bankovní účet u ČNB, na který ji budou vyplácený případné dotace a pokud to 
obce neodmítne, tak i příspěvky z daňových příjmů. 
Je tedy nutné co nejdříve tento účet u ČNB zřídit. 
 
Usnesení č. 2/1/2013 – Rada obce schvaluje uzavření smlouvy na zřízení bankovního 
účtu u České národní banky. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

  
 
 
 
 



2. Schválení převzetí majetku od Mikroregionu Roketnice 
 

Starosta obce předložil radě ke schválení radě převzetí majetku od Mikroregionu 
Roketnice, který byl přes Mikroregionu pořízen v předcházejících projektech. 
V Velaticích se jednalo o opravu dětského hřiště. 
 
 
Usnesení č. 3/1/2013 – Rada obce schvaluje převzetí následujícího majetku od 
Mikroregionu Roketnice: 

- pískoviště v hodnotě 15.120,- Kč, 
- skluzavka v hodnotě 3.063,- Kč.  

 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
3. Žádost klubu důchodců na poskytnutí příspěvku na činnost 

 
Starosta obce předložil radě žádost Klubu důchodců Velatice na příspěvek na 
činnost, kde nebyla uvedena konkrétní částka. 
Starosta uvedl, že Klubu důchodců, který není občanským sdružením, nemůže obec 
poskytnout příspěvek na činnost. V rozpočtu na rok 2013 je ale počítáno s podporou 
Klubu důchodců takovou formou, že jim bude přímo uhrazen náklad na kapelu 
v hodnotě 5.000,- Kč. 
 
Usnesení č. 4/1/2013 – Rada obce schvaluje úhradu nákladů na kapelu v max. výši 
5.000,- Kč na akci pořádané Klubem důchodcům v roce 2013.  
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
4. Řešení zábradlí na mostku u KD 

 
Starosta obce předložil radě k řešení podnět ze zastupitelstva na pořízení zábradlí u 
mostku kolem stěny u KD. 
 
M. Neveselý podotkl, že by současně bylo vhodné opravit i zábradlí mostku. Není 
nutné pořízení nového zábradlí, ale oprava svárů apod. by byla vhodná. 
 
Usnesení č. 5/1/2013 – Rada obce schvaluje zajištění nabídky na výrobu a montáž cca 
5m zábradlí u mostku u KD a opravu stávajícího zábradlí.  
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
5. Řešení možnosti získání dotaci od Nadace OKD 

 
Starosta obce informoval radu o tom, že je možné získat opět grant od Nadace OKD 
s tím, že ze zamýšlených projektů je možné podat žádost na úpravu prostranství u 
potoka a také na opravu bývalé školy, pokud bude budova schválena jako 
brownfield. 
 
Oba záměry byly radou obce podpořeny a starosta byl pověřen ke zjištění možnosti 
získání grantu na opravu budovy školy jako brownfieldu. Po tomto zjištění budou 
učiněny další potřebné kroky. 



 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
6. Diskuze 
 

Starosta obce navrhl, že by se členové rady měli zamyslet nad všemi úkoly, které jsou 
rozpracované a nedokončené, aby se co nejdříve jejich realizace mohla dokončit. 
Při uzavírání roku 2012 si starosta uvědomuje dvě podstatné záležitosti: 
- vypořádání spol. Mavotrans jako nájemce budovy školy, která dluží část 

nájemného a má stále v budově sídlo 
- realizaci přípojky splaškové kanalizace v sokolovně 
 
M. Neveselý uvedl, že by obec co nejdříve měla začít plánovat oslavu výročí 725. let 
obce, aby se do plánovaného termínu v červnu vše stihlo. 
Z. Severa dodal, že kontroloval vstupní dveře v prodejně potravin a tyto už není 
praktické opravovat, ale byla by dobrá celková výměna. Ideální by bylo zajistit 
nabídky hned, dokud jsou na tyto výrobky ještě zimní slevy. 
Bylo dohodnuto, že starosta zajistí nabídky na nové vstupní dveře do prodejny 
potravin. 

 
 
7. Závěr 

 
Jednání rady ukončil starosta obce ve 20:50 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 18. 1. 2013 
 

Starosta Místostarosta 
 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 
 


